
 
A las Junta de las asociaciones vecinales 

Sabadell, julio del 2017 

Apreciados/as colegas 

Con la finalización del curso resulta oportuno hacer un pequeño balance sobre lo realizado 

por las asociaciones vecinales y la FAVSabadell 

El denominador común de toda nuestra labor se ha centrado en conseguir unos barrios 
más habitables, justos, cohesionados, cultos y dignos, desarrollando actividades de todo 
tipo y reivindicando los equipamientos e infraestructuras necesarias en cada caso y 
fortalecer el movimiento vecinal como organización ciudadana creemos que 

indispensable. Es imposible detallar las múltiples actividades llevadas a cabo en cada uno 
de los barrios, pero podemos señalar que a nivel general han tratado de aspectos 

reivindicativos, culturales, solidarios, de atención a las personas, de prestación de servicios 
y de ocio. 

En el terreno reivindicativo, es de justicia reconocer nuestro papel en temas ciudadanos 
como el soterramiento de los FGC; el Parc de Nord; la residencia pública Sabadell Sud; la 
masía de Ca n’Oriac; la lucha por las infraestructuras del Can Llong (Instituto, escuela, 
CAP,…); Talleret; defensa de la sanidad pública (hospitalaria y primaria); subcentral 
eléctrica; etc. forman parte de la lista reivindicativa que tenemos planteadas. 

La solidaridad, demostrada con las campañas diversas, la atención a las personas en el 
terreno personal y jurídico, el trabajo de integración y cohesión social en barrios más 
marginados, las semanas culturales, charla informativas-, fiestas mayores, el gran trabajo 

de los grupos de enterramientos, etc., todo ello con cada vez menos recursos económicos, 
debido en buena parte a la falta de sensibilidad de nuestro Ayuntamiento para la enorme 

labor que el movimiento vecinal realiza en favor de la ciudad y sus ciudadanos/as. 

Sé que vuestro generoso trabajo es voluntario, pero quisiera felicitaros particularmente a 

cada uno/a de vosotros/as, porque no todo el mundo está dispuesto a dedicar su tiempo y 
esfuerzo, sin compensación alguna por los demás, y os animo a seguir en esa línea en el 
próximo curso cargado de acontecimientos que pueden ser social y políticamente 
transcendentes y por supuesto, manteniendo nuestra apuesta decidida de lucha contra los 
recortes sociales en favor de unos servicios públicos de calidad y recursos suficientes.  

Por último, desearos que, en la medida que tengáis posibilidades, y aunque suene a 
tópico, disfrutéis de un merecido descanso y carguéis las pilas para lo que se nos avecina el 

próximo curso 

Un abrazo 

Manuel Navas 
Presidente de la FAVSabadell 

 

 



 

A les Junta de les associacions veïnals 

Sabadell, juliol 2017 

Benvolguts/des col·legues  

Amb la finalització del curs resulta oportú fer un petit balanç sobre el que s'ha fet per les 
associacions veïnals i la FAVSabadell 

El denominador comú de tota la nostra tasca s'ha centrat a aconseguir uns barris més 
habitables, justos, cohesionats, cultes i dignes, desenvolupant activitats de tot tipus i 
reivindicant els equipaments i infraestructures necessàries en cada cas i enforti r el 

moviment veïnal com a organització ciutadana creiem que indispensable. És impossible 
detallar les múltiples activitats dutes a terme en cada un dels barris, però podem 

assenyalar que a nivell general han tractat d'aspectes reivindicatius, culturals, solidaris, 
d'atenció a les persones, de prestació de serveis i d'oci. 

En el terreny reivindicatiu, és de justícia reconèixer el nostre paper en temes ciutadans 
com el soterrament dels FGC; al Parc de Nord; la residència pública Sabadell Sud; la masia 
de Ca n'Oriac; la lluita per les infraestructures del Can Llong (Institut, escola, CAP, ...); 
Talleret; defensa de la sanitat pública (hospitalària i primària); subcentral elèctrica; etc. 
formen part de la llista reivindicativa que tenim plantejades. 

La solidaritat, demostrada amb les campanyes diverses, l'atenció a les persones en el 
terreny personal i jurídic, el treball d'integració i cohesió social a barris més marginats, les 

setmanes culturals, xerrada informatives-, festes majors, el gran treball dels grups 
d'enterraments, etc., tot això amb cada vegada menys recursos econòmics, degut en bona 

part a la manca de sensibilitat del nostre Ajuntament per l'enorme tasca que el moviment 
veïnal fa a favor de la ciutat i els seus ciutadans / es. 

Sé que el vostre generós treball és voluntari, però voldria felicitar particularment a 
cadascun/a de vosaltres, perquè no tothom està disposat a dedicar el seu temps i esforç, 
sense cap compensació pels altres, i us animo a seguir en aquesta línia en el pròxim curs 
carregat d'esdeveniments que poden ser social i políticament transcendents i per 

descomptat, mantenint la nostra aposta decidida de lluita contra les retallades socials a 
favor d'uns serveis públics de qualitat i recursos suficients.  

Finalment, desitjar-vos que, en la mesura que tingueu possibilitats, i encara que soni a 

tòpic, gaudiu d'un merescut descans i carregueu les piles per al que se'ns acosta el proper 
curs  

Una abraçada 

Manuel Navas 
Presidente de la FAVSabadell 


